
Toimittaja Topias Mikkonen: 

Pitäisikö naisten miesten saada yhtä paljon rahaa kilpaurheilusta? 

Haastateltava Jonne Aho: 

Miesten naisten tulisi saada sama palkka kilpaurheilusta. 

Haastateltava Pertti Heinonen: 

Ehdottomasti tarttis. 

Haastateltava Iina Klemi: 

Mielestäni naisten ja miesten pitäisi saada kilpaurheilusta yhtä paljon rahaa. 

Toimittaja: 

Miksi näin on? 

J.A.: 

Se on tasa-arvoa. 

P.H.: 

No tasa-arvoa, tasa-arvon takia. Yhtä hyviähän ne on urheilee naiset kuin miehetkin että että. 

I.K.: 

No mä. En ymmärrä sitä, minkä takia miesten pitäisi saada enemmän, koska me ollaan kuitenkin tasa 

arvoisia. 

Toimittaja 

Mistä tän hetkinen epätasa-arvo sun mielestä johtuu? 

J.A.: 

Tietenkin vaikuttaa katsojaluvut siihen myös mainosrahat, jos on esimerkiksi yksityinen. Sanotaan 

vaikka sponsorirahat pyörii sen mukaan, että kuinka paljon porukka katsoo lähetystä ja jos miesten, 

miesten urheilua seuraa viisi kertaa enemmän ihmisiä, niin se totta kai vaikuttaa myös palkkoja. 

P.H.: 

Siihen en osaa vasta. Kyllä että mikä mikä on. 

I.K.: 



No uskon, että se juontaa juurensa tuonne historiaan, jolloin naiset oli muutenkin epätasa-

arvoisessa asemassa ja sieltä alkaen se on ehkä ollut niin, että miehet on urheillu ja naiset on tehnyt 

jotain muuta. 

Toimittaja: 

Missä lajeissa tilanne on mielestäsi pahin? 

J.A.: 

En seuraa hirveänä joukkueurheiluja ja, mutta esimerkiksi alamäkipyöräily, jota seuraan, niin siellä 

on aika suuret summaerot. 

P.H.: 

Kyllä varmaan palloilulajeissa, ja suunnistushan on täysin amatööripohjalla ja. Että palloilulajit, 

jääkiekko, jalkapallo esimerkiksi ja yleisurheilu. 

I.K.: 

No varmaan yksilö. No en tiedä, ehkä ehkä kuitenkin joukkueurheilussa sanoisin, että no, nyt jos 

miettii kavereita, ketkä urheilee kilparheilu tasolla, niin kyllä niinku miehet saa paljon enemmän, 

ihan että ne pystyy elämään sillä, mutta sitten naisten usein täytyy tehdä töitä. 

 


